

嚴正聲明：欺詐網站 www.emperorcapiatgroup.com

最近得悉有不良份子盜用英皇證券集團有限公司之名稱、商標、圖片、文字內容、及網址 www.emperorcapiat.com 之內容，非法搭建欺詐網站"www.emperorcapiatgroup.com"，並冒充英皇證券集團以向投資者行騙。

本集團謹此澄清網站 "www.emperorcapiatgroup.com" 及 "Berkshire Capital Limited"、Lee Kuo-Chih (李國志)、Max Lee、Kerry Dixon、Steven McKnight 其相關人士一概與本集團毫無關聯。

鑒於是次事件有人利用本集團之良好商譽，並侵犯本集團之知識產權，以圖蒙騙大眾而從中取利，本集團予以高度關注，並即將採取有關法律行動。現特此聲明，以正視聽。

如欲進一步查詢，請瀏覽英皇證券集團官方網站 www.emperorcapiat.com 或與本集團母公司英皇集團企業傳訊部聯絡：

電話：(852) 2835 6633

傳真：(852) 2831 9916

地址：香港灣仔軒尼詩道 288 號英皇集團中心 28 樓

電郵：enquiry@emperorgroup.com

英皇證券集團謹啟

Statement of Clarification: Fraudulent website www.emperorcapiatgroup.com

It has recently come to our knowledge that the name, logo, photos and contents in our official website of Emperor Capital Group (www.emperorcapiat.com) has been embezzled to build a fraudulent website "www.emperorcapiatgroup.com." and defraud investors.

The Group hereby declares that the website "www.emperorcapiatgroup.com" and Berkshire Capital Limited, Lee Kuo-Chih, Max lee, Kerry Dixon, Steven McKnight and any parties related to this website do not have any relationship with the group in any way.

The Group is highly concerned of the issue that our goodwill is misused and copyrights are infringed to deceive the public. The Group urges all related parties to take caution and will soon take legal actions in this regard.

If you require any further information, please browse our official website www.emperorcapiat.com or contact Corporate Communications Department of our mother group Emperor Group:

Tel : (852) 2835 6633

Fax : (852) 2831 9916

Address : 28/F., Emperor Group Centre, 288 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Email : enquiry@emperorgroup.com

Emperor Capital Group